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Des de l’alcaldia

L’any comença amb la ferma voluntat de 
millorar la nostra comunicació amb la ciu-
tadania. Amb la nostra m’estic referint a la 

meua pròpia i a la de tot l’equip de govern, a 
voltes obligat a reduir el contacte al carrer per 
tal d'atendre les tasques de despatx. Per això vaig 
a “traslladar” el meu als barris. En altres parau-
les, he decidit estendre el Dia del Veí en forma 
d’assemblees obertes a cadascun del districtes. 
Continuaré rebent als ciutadans tots els dimarts, 
però també serè jo qui vaja a veure ‘in situ’ les 
problemàtiques, desperfectes o qualsevol altra 
consideració que vulguen fer-me.

Villa Lola, la Vila, Santa Quitèria, la mar… a 
l’acte de la meua investidura com a alcaldessa 
vaig prometre baixar al carrer a escoltar els veïns 
i és el moment de portar endavant noves inicia-
tives que apropen l’Administració als residents 
de tots els barris que formen el poble. La feina 
de despatx, encara que esgotadora a voltes i qua-
si sempre inajornable, haurà d’esperar per tal de 
prioritzar les demandes ciutadanes. Els espere en 
estes trobades que realitzarem als locals socials, 
a les places o als mateixos carrers. Vull veure d’a 
prop les necessitats d’Almassora.

Som coneixedors d’algunes tan rellevants com 
la posada en valor de l’entorn de Santa Quitèria. 
Si 2017 va ser l’any de la rehabilitació de l’er-
mita de la nostra patrona, ara toca fer del pa-
ratge un espai d’oci i esport. Tindre un tresor 
com aquest i no aprofitar-lo és una oportunitat 
perduda. Els fons Feder de la Unió Europea ens 
permetran avançar en la reconversió del pulmó 
verd d’Almassora.

I, sense deixar de banda els esports, abans que 
acabe 2018 estarà obert el trinquet municipal, edi-
fici d'avantguarda per a mantindre viva la tradició 
de l’esport valencià. Un altre exemple del desenvo-
lupament de la ciutat que farem possible amb la 
inversió procedent d’Europa. Cinc milions d’euros 

Baixar al carrer

que complementarem amb la mateixa quantitat de 
fons propis per a dur endavant un projecte integral 
més enllà de 2020 que pren forma amb actuacions 
com la conversió del carrer Sant Jaume en bule-
vard, ara en ple procés de canvi.

Així pensem Almassora: en futur. Però també 
en present amb les necessitats i les propostes que 
ens fan els ciutadans, com ara el nou contracte 
de neteja viària que acaba de posar-se en mar-
xa, les millores executades en l’estació de tren (i 
algunes més que Renfe escometrà en març), les 
tranformacions dels parcs infantils, la instal·lació 
de fonts publiques… No parle només d’obres, 
també de fets. M’estic referint a una programa-
ció cultural i esportiva com mai s’havia vist. El 
poble ha de tindre vida més enllà de les festes 
patronals. Almassora està per a viure-la tot l’any.

Però sí, les festes són motor imprescindible 
del calendari municipal, eixe que tampoc des-
cansa, com ho prova el nomenament de María 
Portalés Montañana i la seua cort d’honor com 
a representants de les festes de 2018. Felicitats! 
Permeteu-me que dedique les darreres paraules a 
agraïr a Paula Cubertorer Llop, les seues dames 
i les famílies de totes elles la dedicació durant el 
seu temps al front del càrrec. Gràcies!

Merche Galí Alfonso. Alcaldessa d’Almassora

FE DE ERRORES
La revista Parlem, en su número 147 (diciembre 2017), repitió por error el artículo de la Alcaldesa de Almas-

sora, Merche Galí, que llevaba por título "Romper Barreras". El citado artículo ya había aparecido en el número 
145 de la misma revista y por ese motivo pedimos disculplas a la Alcaldesa y a nuestros lectores por el fallo co-
metido en la anterior edición de Parlem, al mismo tiempo que agradecemos su comprensión.


